

Portal E Pendidikan Islam

Buku ini mewacanakan dalam ketamadunan Islam iaitu falsafah, pengurusan dan sosial bagi perluasan pengetahuan, pemahaman, pemikiran dan pengamalan umat Islam. Falsafah merupakan tunjang kepada setiap disiplin ilmu serta turut menjadi elemen kepada pembangunan ketamadunan manusia. Melalui falsafah, setiap disiplin ilmu itu terarah kepada matlamat pembentukannya. Sementara itu, pengurusan pula merupakan kerangka untuk menyusun atur penghidupan dan aktiviti manusia. Manakala sosial membincangkan hal dan isu berkaitan tentang institusi kemasyarakatan yang melibatkan individu, keluarga, komuniti dan negara. Justeru, wacana berkaitan tiga topik berkaitan falsafah, pengurusan dan sosial ini perlu diketengahkan agar menjadi perhatian kepada pembaca melalui pembentukan kerangka Islam.

According to some observers, Southeast Asian Islam is undergoing a conservative turn. This means voices that champion humanist, progressive or moderate ideas are located on the fringes of society. Is this assessment accurate for a region that used to be known for promoting the “smiling face of Islam”? *Alternative Voices in Muslim Southeast Asia* examines the challenges facing progressive voices in Indonesia, Malaysia and Singapore today. It examines their discourses, which delve into how multiculturalism and secularism are the way forward for the diverse societies of these three countries. Moreover, it analyses the avenues employed by these voices in articulating their views amidst the dominance of state and quasi-state religious officials who seek to restrict and discipline them. Contributors to the volume include scholars, activists and observers, some of whom are victims of repression and discrimination. While most of the chapters cover developments of the last decade, some of them go back to the previous century, capturing the emergence of modernist thinkers influenced by parallel movements in the Middle East and the wider region. Others respond to recent developments concerning Islam and Muslims in the three countries: the Pakatan Harapan coalition victory in the 2018 Malaysian election, the re-election of Joko Widodo as Indonesia’s president in 2019, and recent religious rulings passed in Singapore. Readers should come not only to reflect on the struggles faced by this group but also to appreciate the humanist traditions essential for the development of the societies of these countries in the midst of change.

Manajemen Pendidikan Islam Kontemporer|IRCISOD

Buku Pengajaran Bahasa, Budaya, dan Pendidikan antaranya memuatkan perbincangan tentang pengalaman, hasil penelitian penulis dalam bidang pengajaran, dan juga hasil penyelidikan yang berkait dengan bahasa, budaya, serta pendidikan. Buku ini juga mengandungi perbincangan tentang teknologi dalam bidang pengajaran bahasa yang dikaitkan juga dengan aspek globalisasi. Selain itu, terdapat juga perbincangan tentang inovasi teknologi dalam pengajaran, mengaplikasikan Teori Relevan dalam pengajaran dan pembelajaran gaya bahasa, serta masalah pengajaran puisi dan cara-cara mengatasinya. Banyak lagi dapatan kajian dan pembentangan termuat dalam naskhah ini yang memberi manfaat dan sumbangan kepada peminat, pengkaji, dan penyelidik. Buku ini juga sesuai untuk dijadikan rujukan kepada pelajar, guru atau mereka yang mahu menambah ilmu pengetahuan.

Meskipun kurikulum bukanlah satu-satunya aspek penentu keberhasilan pendidikan, kurikulum tetap memiliki peran penting di samping beberapa aspek lainnya seperti guru, sarana dan prasarana, dan sebagainya. Demikian pentingnya peran kurikulum, sehingga setiap upaya peningkatan kualitas pendidikan hampir pasti menempatkan perbaikan kurikulum menjadi salah satu aspek prioritas. Buku sederhana ini diharapkan dapat menambah pembendaharaan rujukan di samping begitu banyak buku sejenis yang telah terlebih dahulu hadir di hadapan

Where To Download Portal E Pendidikan Islam

pembaca. Buku persembahkan penerbit PrenadaMediaGroup

Buku ini hadir untuk memberikan sebuah temuan ten-tang pembelajaran Pendidikan Agama Islam (PAI) bagi siswa berkebutuhan khusus di sekolah. Dalam buku ini dibahas mengenai bagaimana proses pembelajaran Agama Islam dapat dilaksanakan dengan baik, dan bagaimana model pembelajar-an PAI yang efektif bagi penyandang keterbatasan tersebut. Secara lebih detail penulis juga memberikan ulasan tentang aspek-aspek pembelajaran PAI pada siswa berkebutuhan khusus yang ditinjau dari tiga ranah dalam diri siswa yaitu aspek kognitif, psikomotorik dan afektif. Kita tahu bahwa anak berkebutuhan khusus (autis) memiliki gangguan yang berasal dari otak yang kemudian berimbas kepada sulitnya seseorang untuk bisa memahami, berinteraksi, berimajinasi dan berkomunikasi dengan orang lain, namun problem ini tetap mengharuskan siswa berkebutuhan khusus (autis) untuk tetap mengikuti proses belajar di sekolah, karena meraih pendidikan merupakan hak bagi setiap manusia yang hidup di dunia ini yang harus terpenuhi. Dalam kondisi seperti ini, tentunya ada kesulitan tersendiri yang dialami oleh pendidik dalam memberikan pembelajaran, khususnya mengenalkan pada siswa tentang pembelajaran Agama Islam, oleh karena itu butuh perlakuan yang ekstra dalam membimbing dan mendidik anak-anak dengan kondisi demikian. Kurangnya etika sosial siswa dapat di lihat melalui contoh sederhana dimana anak yang berumur lebih kecil tidak pernah memanggil sebutan yang sopan terhadap orang yang lebih tua darinya dan hal ini sering terjadi disekitar kita. Ini merupakan suatu kejanggalan yang tidak sesuai antara kenyataan dan kebenaran. Inilah yang perlu diperhatikan lebih lanjut agar tujuan dari pada pendidikan dapat tercapai yaitu mencetak generasi bangsa yang berpotensi, berilmu, kreatif, dan tentunya berlandaskan moral keagamaan yang baik untuk dapat menjadi manusia yang beriman dan bertaqwa kepada Tuhan Yang Maha Esa atau dalam ajaran agama Hindu dikenal dengan istilah Moksartham Jagaditha Ya Ca Iti Dharma.

Mohd. Ali Rustam, Chief Minister of Melaka.

Pertanyaan yang akan selalu aktual dikemukakan seiring dengan bergulirnya era disrupsi dan era industri 4.0 adalah apa yang harus dilakukan lembaga pendidikan Islam untuk menghadapi era tersebut? Pun, seperti apa peran dan peluang lembaga pendidikan Islam menghadapi era industri 4.0? Era disrupsi merupakan era terjadinya perubahan-perubahan dalam tatanan kehidupan masyarakat yang dimulai dengan digunakannya perangkat-perangkat digital menggantikan cara-cara manual. Era industri 4.0 merupakan nama tren otomasi dan pertukaran data terkini dalam teknologi pabrik. Adanya revolusi ini ditandai dengan terjadinya perubahan secara besar-besaran di berbagai bidang melalui perpaduan teknologi, termasuk bidang pendidikan. Menghadapi situasi demikian, pendidikan Islam tentu harus merencanakan strategi tepat dalam pengelolaannya sehingga tidak mengalami ketertinggalan dan tidak ditinggalkan oleh masyarakat. Nah, untuk tujuan itulah, buku ini hadir agar dapat memberikan sumbangsih bagi strategi pengelolaan dan pemasaran lembaga pendidikan Islam menghadapi era industri 4.0. Selamat membaca! *** Sinopsis Pertanyaan yang akan selalu aktual dikemukakan seiring dengan bergulirnya era disrupsi dan era industri 4.0 adalah apa yang harus dilakukan lembaga pendidikan Islam untuk menghadapi era tersebut? Pun, seperti apa peran dan peluang lembaga pendidikan Islam menghadapi era industri 4.0? Menghadapi situasi demikian, pendidikan Islam tentu harus merencanakan strategi

tepat dalam pengelolaannya sehingga tidak mengalami ketertinggalan dan tidak ditinggalkan oleh masyarakat. Nah, untuk tujuan itulah, buku ini hadir agar dapat memberikan sumbangsih bagi strategi pengelolaan dan pemasaran lembaga pendidikan Islam menghadapi era industri 4.0.

Seiring dengan perkembangan Teknologi Informasi (TI) yang semakin pesat, kebutuhan akan suatu konsep dan mekanisme belajar mengajar (pendidikan) berbasis TI menjadi tidak terelakkan lagi. Konsep yang kemudian terkenal dengan sebutan e-Learning ini membawa pengaruh terjadinya proses transformasi pendidikan konvensional ke dalam bentuk digital, baik secara isi (contents) dan sistemnya. Sistem e-learning adalah mutlak diperlukan untuk mengantisipasi perkembangan jaman dengan dukungan teknologi informasi dimana semua menuju ke era digital, baik mekanisme maupun konten. Dalam pengembangannya, sistem harus didahului dengan melakukan analisa terhadap kebutuhan dari pengguna (user needs).

Dalam surah At-Taubah ayat 111 Allah berfirman, “Sesungguhnya Allah telah membeli dari orang-orang mukmin, diri dan harta mereka dengan memberikan surga untuk mereka....” Sungguh Allah sangat memuliakan manusia dengan membeli sesuatu yang tidak pantas Dia beli. Karena semuanya adalah milik-Nya, tetapi dengan kemuliaan dan sifat rahman dan rahim-Nya Allah bayar dengan harga yang juga tidak sebanding dengan apa yang manusia miliki. Surga. Kesadaran ini mengantarkan pada keyakinan bahwa hidup kita adalah persembahan dan pengabdian kepada Tuhan yang telah membeli harta dan jiwa kita dengan bayaran surga. Sehingga, semua peristiwa yang sedang dan akan menimpa kita pada hakikatnya dalam transaksi kita manusia (penjual) dan Allah (pembeli). Inilah yang menjadi tema besar dalam buku ini. Ada 43 judul tema dalam buku ini yang berkisar tentang kehidupan sehari-hari, menemukan dan berinteraksi dengan Tuhan, memohon ampun kepada-Nya, menemukan solusi kehidupan, nikmatnya beribadah kepada-Nya, menemukan bahagia, menyambut kematian, belajar dari berbagai peristiwa dan berbagai hikmah kehidupan. Ditulis dengan bahasa yang ringan disertai dalil-dalil yang sesuai dengan tema yang sedang dibicarakan. Sehingga buku ini layak dikonsumsi dengan santai tapi serius. Santai karena tidak mengangkat tema yang berat, karena hanya berkisar tentang kehidupan sekitar dan dengan tema yang beragam, yang tidak perlu membaca dari awal sampai akhir untuk memahami. Baca yang ingin dibaca terlebih dahulu. Serius karena ini tentang agama, tentang kehidupan kita di akhirat dan bagaimana sikap kita kepada rahasia Tuhan yang menimpa kita. Selamat membaca!

Manajemen merupakan bidang ilmu yang banyak mempengaruhi dan bahkan merasuki hampir seluruh aspek kehidupan manusia. Manajemen memberikan arah untuk mengenali kemampuan, kelebihan serta kekurangan diri sendiri.

Manajemen memberikan cara yang lebih efektif dan efisien dalam pelaksanaan suatu pekerjaan sehingga menghasilkan tujuan yang diinginkan. penataan atau pengelolaan lembaga pendidikan Islam yang melibatkan sumber daya Manusia

Where To Download Portal E Pendidikan Islam

dalam menggerakkannya untuk mencapai Tujuan Pendidikan Islam secara efektif dan efisien. Manajemen pendidikan Islam mencakup objek bahasan yang cukup kompleks, yang dapat dipertimbangkan atau dijadikan bahan dalam merumuskan kaidah-kaidahnya. Masing-masing bahan itu diintegrasikan untuk mewujudkan manajemen pendidikan yang bercirikan Islam. Istilah Islam yang melekat pada kata manajemen bisa berupa Islam wahyu dan Islam budaya. Penelitian ini bertujuan untuk menganalisis model pendidikan toleransi di SMA Kota Mataram, dengan pendekatan fenomenologi dan sosiologi, hasil temuan penelitian ini membuktikan, bahwa kebersamaan peserta didik tanpa membedakan latar belakang keagamaan, dalam pelaksanaan kegiatan ekstra dan intra kurikuler di sekolah, akan menghasilkan kohesifitas kesatuan dan toleransi dalam keragaman masing-masing siswa. Berbagai aktifitas keagamaan seperti perayaan Maulid Nabi, Hari Raya Idul Fitri, Idul Adha dan berpartisipasi dalam MTQ bagi peserta didik yang beragama Islam. Perayaan Hari Raya Nyepi, Galungan, Kuningan, Saraswati, Perang Topat dan Pujawali bagi peserta didik yang beragama Hindu, dapat dilakukan oleh masing-masing siswa, namun tetap dalam batas kerja sama dalam aspek kebudayaan, dan tidak terlibat secara langsung dalam ritual keagamaan, aktifitas ini dapat menciptakan kerukunan dalam kehidupan beragama, bermasyarakat, berbangsa dan bernegara. Model pembelajaran di SMA Darul Falah, SMAK Kesuma dan SMAN 3 Mataram yakni: Model pembelajaran tindih (Direct instruction), model pembelajaran maliq dan merang (Cooperative learning), dan model pembelajaran kesolahan, diaplikasikan dalam bentuk sangkep dan gudem (Contextual teaching and learning). Semua model pembelajaran tersebut terpusat pada peserta didik (Contruktivis learning). Hasil kajian penelitian ini sependapat dengan teori pendidikan yang telah dikemukakan oleh John Dewey (1986). William Glasser (1988), Herbert Kohl, Neil Postman (1991), Ivan Illich (1993), yang mengatakan bahwa perubahan seseorang/individu sangat ditentukan oleh pengalaman pribadi (Personal experience) proses belajar yang dilakukan di sekolah dalam bentuk kegiatan intrakurikuler dan ekstrakurikuler, dan tidak berhubungan dengan lingkungan keluarga dan atau lingkungan masyarakat tempat tinggalnya. Penelitian ini, tidak sependapat dengan teori kaum humanisme pendidikan yang telah dikemukakan oleh Habermas (1995), Richard H. Dees 1996), Lickona (1996), dan Donna Hicks (1997), yang mengatakan bahwa perubahan seseorang atau individu sangat ditentukan oleh keluarga dan lingkungan masyarakat tempat tinggalnya. Mereka semua cenderung mendefinisikan pendidikan dalam arti mahaluas, hasil penelitian ini juga tidak mendukung pendapat HAR Tilaar, bahwa hampir sebagian besar waktu peserta didik berada di rumah bukan di lembaga pendidikan formal seperti di sekolah.

This book features more than 50 papers presented at the International Halal Conference 2014, which was held in Istanbul and organised by the Academy of Contemporary Islamic Studies of Universiti Teknologi MARA. It addresses the challenges facing Muslims involved in halal industries in meeting the increasing global demand. The papers cover topics

Where To Download Portal E Pendidikan Islam

such as halal food, halal pharmaceuticals, halal cosmetics and personal care, halal logistics, halal testing and analysis and ethics in the halal industry. Overall, the volume offers a comprehensive point of view on Islamic principles relating to the halal business, industry, culture, food, safety, finance and other aspects of life. The contributors include experts from various disciplines who apply a variety of scientific research methodologies. They present perspectives that range from the experimental to the philosophical. This volume will appeal to scholars at all levels of qualification and experience who seek a clearer understanding of important issues in the halal industry.

Perbincangan buku ini tertumpu kepada tiga persoalan penting dan besar dalam pendidikan Islam di Johor, iaitu membangunkan masyarakat Muslim moden di Johor sesuai dengan transformasi sosioekonomi negeri melalui perubahan peranan pendidikan Islam, menjamin kelestarian sistem pendidikan Islam di Johor dan menyelesaikan pertentangan antara tradisi dengan transformasi pendidikan Islam. Buku yang memaparkan enam buah makalah yang digarap daripada hasil penyelidikan ini menggabungkan penulis daripada pelbagai disiplin dalam bidang kemanusiaan dan sains sosial, iaitu daripada bidang pendidikan, geografi dan pengajian Islam. Gabungan pelbagai disiplin seperti ini adalah unik kerana ia jarang dilakukan dan setiap penulis telah berusaha menjalankan sebuah penyelidikan multidisiplin yang melibatkan hal-hal berkaitan pendidikan Islam di Johor. Buku ini amat sesuai sebagai bahan rujukan di peringkat sekolah dan universiti serta sesuai dibaca oleh semua golongan masyarakat.

In Indonesia, the events of 1st October 1965 were followed by a campaign to annihilate the Communist Party and its alleged sympathisers. It resulted in the murder of an estimate of one million people – a genocide that counts as one of the largest mass murders after WWII – and the incarceration of another million, many of them for a decade or more without any legal process. This drive was justified and enabled by a propaganda campaign in which communists were painted as atheist, hypersexual, amoral and intent to destroy the nation. To date, the effects of this campaign are still felt, and the victims are denied the right of association and freedom of speech. This book presents the history of the genocide and propaganda campaign and the process towards the International People's Tribunal on 1965 crimes against humanity in Indonesia (IPT 1965), which was held in November 2015 in The Hague, The Netherlands. The authors, an Indonesian Human Rights lawyer and a Dutch academic examine this unique event, which for the first time brings these crimes before an international court, and its verdict. They single out the campaign of hate propaganda as it provided the incitement to kill so many Indonesians and why this propaganda campaign is effective to this day. The first book on this topic, it fills a significant gap in Asian Studies and Genocide Studies.

The Cambridge Advanced Learner's Dictionary gives the vital support which advanced students need, especially with the essential skills: reading, writing, listening and speaking. In the book: * 170,000 words, phrases and examples * New words: so your English stays up-to-date * Colour headwords: so you can find the word you are looking for quickly * Idiom Finder * 200 'Common Learner Error' notes show how to avoid common mistakes * 25,000 collocations show the way words work together * Colour pictures: 16 full page colour pictures On the CD-ROM: * Sound: recordings in British and American English, plus practice tools to help improve

Where To Download Portal E Pendidikan Islam

pronunciation * UNIQUE! Smart Thesaurus helps you choose the right word * QUICKfind looks up words for you while you are working or reading on screen * UNIQUE! SUPERwrite gives on screen help with grammar, spelling and collocation when you are writing * Hundreds of interactive exercises

Kurikulum sebagai rancangan pendidikan mempunyai kedudukan yang sangat strategis dalam seluruh aspek kegiatan pendidikan. Mengingat pentingnya peranan kurikulum di dalam pendidikan dan dalam perkembangan kehidupan manusia, maka dalam penyusunan kurikulum tidak bisa dilakukan tanpa menggunakan landasan yang kokoh dan kuat. Dengan landasan yang kokoh kurikulum yang dihasilkan akan kuat, yaitu program pendidikan yang dihasilkan akan dapat menghasilkan manusia terdidik sesuai dengan hakikat kemanusiannya, baik untuk kehidupan masa kini maupun me-nyongsong kehidupan jauh ke masa yang akan datang.

The Reconstruction of Religious Thought in Islam (1930) is Muhammad Iqbal's major philosophic work: a series of profound reflections on the perennial conflict among science, religion, and philosophy, culminating in new visions of the unity of human knowledge, of the human spirit, and of God. Iqbal's thought contributed significantly to the establishment of Pakistan, to the religious and political ideals of the Iranian Revolution, and to the survival of Muslim identity in parts of the former USSR. It now serves as new bridge between East and West and between Islam and the other Religions of the Book. With a new Introduction by Javed Majeed, this edition of The Reconstruction opens the teachings of Iqbal to the modern, Western reader. It will be essential reading for all those interested in Islamic intellectual history, the renewal of Islam in the modern world, and political theory of Islam's relationship to the West.

Architectural education and its challenges in Indonesia and other countries.

This book provides theoretical and empirical discussions around the impact of MOOCs and other pedagogical strategies for online learning in international contexts. Through discussions of inverse blended learning and other teaching and learning approaches, Part I navigates the pressing conceptual issues around global online education. By analyzing the Malaysia MOOC Initiative—the first governmental MOOC project in the world—Part II offers insight into the developmental strategies, learning design, and integrative approaches of these pioneering efforts. Edited by leading scholars in the field of globalized online learning, this volume offers a valuable contribution to research around collaborative initiatives between governments and universities, especially ones dedicated to open and distance education.

On the author's conversion to Islam and travels in Muslim countries.

A MEMOIR BY THE YOUNGEST RECIPIENT OF THE NOBEL PEACE PRIZE As seen on Netflix with David Letterman "I come from a country that was created at midnight. When I almost died it was just after midday." When the Taliban took control of the Swat Valley in Pakistan, one girl spoke out. Malala Yousafzai refused to be silenced and fought for her right to an education. On Tuesday, October 9, 2012, when she was fifteen, she almost paid the ultimate price. She was shot in the head at point-blank range while riding the bus home from school, and few expected her to survive. Instead, Malala's miraculous recovery has taken

Where To Download Portal E Pendidikan Islam

her on an extraordinary journey from a remote valley in northern Pakistan to the halls of the United Nations in New York. At sixteen, she became a global symbol of peaceful protest and the youngest nominee ever for the Nobel Peace Prize. I AM MALALA is the remarkable tale of a family uprooted by global terrorism, of the fight for girls' education, of a father who, himself a school owner, championed and encouraged his daughter to write and attend school, and of brave parents who have a fierce love for their daughter in a society that prizes sons. I AM MALALA will make you believe in the power of one person's voice to inspire change in the world.

Slowly, silently, now the moon Walks the night in her silver shoon; This way, and that, she peers, and sees Silver fruit upon silver trees; One spring evening, the fairies gather in the woods. Two sleepy children join in the parade to a wonderful, dream-like fairy party. Illustrated by bright new talent, Carolina Rabei, this Walter de la Mare poem is brought to life with shimmering, ethereal illustrations, making it the perfect book for bedtime. One of four seasonal Walter de la Mare picture books that form a set, each with complementing colour palates and illustrations by rising young star Carolina.

Kisah hidup yang sekarang ada dan hilang dahulu, sesungguhnya adalah harta yang kita miliki. Semakin banyak cerita dan kisah yang terjadi pada kehidupan ini, sebanyak itu pula harta yang dimiliki. Harta tersebut tak akan hilang berkurang, bisa dikatakan abadi. Itulah harta jiwa dan rasa kita. "Inilah keranjang rasa!"

This is the story of the legendary Muhammad Al Fateh, following him from his childhood and how he was raised by his father to become a Caliph of Islam, through to his appointment as the Caliph of the Ottoman Empire at the tender age of 19 and subsequent rule. Without Constantinople under its jurisdiction, the Ottoman Empire was incomplete. And so, Sultan Muhammad AlFateh set out to conquer it. Al Fateh was not the first person to attempt conquering Constantinople. Many warriors and caliphs of Islam before him had tried in vain. Learning from their past failures, AlFateh carefully assembled and equipped his army. Finally, after an epic battle, Constantinople was conquered. Al Fateh changed the name of the city to Istanbul. At his peak, Al Fateh was the ruler of 25 countries. In the end, he was poisoned and killed by his enemies. Yet, the Ottoman Empire and legacy he left behind stayed standing strong.

History and development of Islam in Borneo.

The International Seminar on Islamic Jurisprudence in Contemporary Society 2017

Wanita shalihah adalah dambaan Tuhan sekaligus pujaan hati pria pilihan. Wajahnya memancarkan cahaya kebajikan, akhlaknya menyejukkan hati semua orang, dan sifat-sifatnya mengangumkan para malaikat di atas awan. Jika telah menikah, ia akan melayani suaminya dengan penuh perhatian, cinta, dan kasih sayang. Hatinya begitu suci dari mengkhianati sang suami. Jika memiliki anak, ia akan merawat dan mengasuhnya dengan kasih sejati serta mendidiknya dengan akhlak mulia. Itulah sebaik-baik perbendaharaan dunia! Bagaimanapun, budaya modern yang glamour dan hedonis acap kali menjebak kaum wanita pada sikap mementingkan diri sendiri dan abai terhadap tugas-tugas dan kewajibannya yang mulia. Mereka pun kehilangan arah untuk meniti jalan hidup rabbani yang diridhai Allah. Di sinilah mereka butuh semacam pegangan, penuntun, dan nasihat bijak yang mampu menggerakkan mereka untuk mewujudkan amalan-amalan teladan. Buku ini mengajak kaum wanita untuk selalu memperindah akhlaknya melalui amalan-amalan teladan tersebut. Selamat

Where To Download Portal E Pendidikan Islam

membaca! [Mizan, Mizania, Religion, Agama, Indonesia]

Case Study Research in Practice explores the theory and practice of case study research. Helen Simons draws on her extensive experience of teaching and conducting case study to provide a comprehensive and practical account of how to design, conduct and communicate case study research. It addresses questions often raised by students and common misconceptions about case research. In four sections the book covers - Rationale, concept and design of case study research - Methods, ethics and reflexivity in case study - Interpreting, analyzing and reporting the case - Generalizing and theorizing in case study research Rich with 'tales from the field' and summary memos as an aide-memoire to future action, the book provides fresh insights and challenges for researchers to guide their practice of case study research. This is an ideal text for those studying and conducting case study research in education, health and social care, and related social science disciplines. Helen Simons is Professor Emeritus of Education University of Southampton

Revolusi industri 4.0 dengan segudang manfaat dan kecanggihannya menciptakan persaingan global yang semakin kompetitif. Individu dituntut agar semakin kreatif dan inovatif, serta menguasai berbagai keahlian. Karenanya guna menciptakan individu-individu yang berkualitas, pendidikan wajib berbenah diri. Salah satunya dengan merancang ulang (redesain) pembelajaran. Dalam revolusi industri 4.0, pembelajaran ditempatkan sebagai interaksi antara peserta didik dan pendidik yang saling berkolaborasi melengkapi satu sama lain. Pendidik membimbing, mengarahkan, dan membina potensi, bakat, dan minat peserta didik. Pendidik dituntut memiliki keahlian dan keterampilan di bidang teknologi, serta menguasai pengembangan pembelajaran berbasis digital. Pendidikan Agama Islam (PAI), khususnya, menjadi krusial menciptakan pembelajaran yang mampu mengakomodasi individu di era digital, tanpa mengurangi nilai-nilai keislaman dan kemanusiaan. Berlandaskan pemikiran tersebut, peran guru PAI di sekolah menjadi sorotan utama dalam buku ini. Penulis menelusuri secara mendalam peranan guru PAI dalam meredesain pembelajaran Pendidikan Agama Islam guna menghadapi revolusi industri 4.0 di Sekolah Menengah Atas (SMA) Negeri. Redesain pembelajaran dilakukan melalui teknik, taktik, pendekatan, metode, media dan materi pembelajaran Pendidikan Agama Islam. Buku ini merupakan sebuah respon dalam menyambut era industri digital 4.0, dengan harapan pendidikan, khususnya Pendidikan Agama Islam, terus berbenah diri demi meningkatkan kualitas hidup peserta didik yang beriman, kompeten, dan berakhlak mulia. Semoga bermanfaat! Buku persembahkan penerbit PrenadaMediaGroup

Since 2000, IOM has been producing world migration reports. The World Migration Report 2020, the tenth in the world migration report series, has been produced to contribute to increased understanding of migration throughout the world. This new edition presents key data and information on migration as well as thematic chapters on highly topical migration issues, and is structured to focus on two key contributions for readers: Part I: key information on migration and migrants (including migration-related statistics); and Part II: balanced, evidence-based analysis of complex and emerging migration issues.

Workbook Features: Pages: 113 pages. Large Size: 8.5 x 11 in (21.59 x 27.94 cm). Printed on quality paper with an adorable cover. Writing practice for home. Non-Spiral. This book encourages children to repeatedly trace each letter in all of its forms (isolated, initial, medial, and final). Perfect for children or adults just starting to learn arabic letters and anyone who loves arabic. Advantages of this Workbook: Learn to hold a pencil. Learn how to trace arabic alphabet. Improve the attention span. Recognize the arabic letters. Build cursive writing skills. 4 pages to practice writing each arabic letter. Wonderful as a gift or personal use, practice workbook for preschool, kindergarten. ? Don't wait any longer! Grab your copy today.

[Copyright: 136eb9d5372360d354a84b6195c6ea97](#)